
Zápis č. 15 z jednání investiční komise konaného 17.09.2018  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843   

 

 
Přítomni:  Ing. Radek Černý, předseda komise  

                  Ing. Bohuslav Beneš 

                  Martin Kostínek 

                  Ing.Václav Pavlečka 

                  Ing. Marek Šika 

                  Bohumila Hlavínová   

 

Omluveni:Ladislav Bendula – rezignoval na ZMM 

                  Ing. František Princ – zemřel 

                  Michal Fröhr    

                                 

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů. 

                  2. Různé – Přehled rozpracovaných a realizovaných investic. 

                                 -  Zpráva o činnosti IK  

       

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod. a konstatoval, že IK je 

usnášeníschopná. Z minulého zápisu č. 14 nebyly uloženy žádné úkoly a  nebyly vzneseny 

žádné připomínky.  

 

Ad.2: 

Předseda Ing. Černý uvedl materiál  - přehled připravovaných, rozpracovaných a 

realizovaných investic, který obdrželi všichni přítomní členové IK. K jednotlivým položkám 

proběhla krátká diskuse, paní Hlavínová podala doplňující informace.  

Vzhledem k tomu, že jde o poslední zasedání komise v tomto volebním období, nebylo o 

materiálu hlasováno a ani nebylo navrženo žádné usnesení. 

Investiční komise odsouhlasila návrh „Zprávy o činnosti za r. 2018 a volební období 2015 -

2018. 

V závěru jednání předseda IK Ing. Černý poděkoval všem členům IK a spolupracujícím 

pracovníkům MÚ za čtyřletou spolupráci. 

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.00 hod. 

 

Milevsko 17. 09. 2018 

 

Ing. Radek  Černý v.r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

Přílohy: Presenční listina 

 

Zapsali: Ing. Bohuslav Beneš, místopředseda IK 

              Bohumila Hlavínová, tajemník IK 


